
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde den 13. november 2024 kl 17.00-19.30  

Afbud: Stefan 

Dagsordenspunkt  Referat 

1. Valg af ordstyrer 
 

Rasmus er ordstyrer 

2. Godkendelse af 
referat fra seneste 
møde (beslutning) 

Udelad navne i beslutningsreferat. Eller er referatet godkendt 

3. Endelig dagsorden 
(beslutning) 

Der uddeles et nyt bilag om ferieplan med skolens anbefalinger. 

4. Godkendelse af 
mødedatoer for 
skolebestyrelsen i 
2025 

21/1, 13/3, 29/4, 10/6, 20/8, 29/9, 6/11 og 10/12 
Mødedatoer er godkendt 

5. Godkendelse af 
ferieplan 

Da skolen ikke holder lukket i forbindelse med valget, vedtages det, 
at der holdes fri den 23/12 i stedet. Ferieplanen vedtages. 

6. Godkendelse af 
formalia justeringer i 
forretningsorden 

Justeringer godkendes. Herudover skrives til, at når man vælger 
medlemmer til skolebestyrelsen, skal der være en der også er 
medlem af KKFO’ens forældreråd. Årshjulet skal justeres. 

7. Konstituering af 
skolebestyrelsen 

Formand: Marie Næstformand: Mette  
Medlem af forældrerådet (KKFO): Kristina 

8. Opfølgning på faglige 
resultater, orientering 
om aktuelle indsatser 
samt tilbageløb fra 
skoleudviklingssamtale 

Indsatser der er iværksat: 
- Prøveforberedende undervisning (Klar til prøve) 
  Dette er afprøvet sidste skoleår og har haft virkelig god effekt 
- Undersøgende matematik 
  Er pt iværksat på 5. årgang og udbredes til resten af skolen. 
- SYKL (Systematisk kammerathjælp)  
  Er ligeledes iværksat på 5. årgang og udbredes til resten af skolen 
- Arbejde i årgangsteams på en måde hvor vi kommer tættere på 
eleverne både fagligt og socialt sammen med PPR og 
skolesocialrådgiver 
- Der er udarbejdet årshjul for alle test og sociale indsatser på 
årgangene 
- Der bliver arbejdet systematisk med matematikken på alle 
årgange faciliteret af vores matematikvejledere.   
 - udvikling af skolens ressourcecenter og samarbejdet med 
årgangsteams understøttet af områdets fagchef og konsulenter 
 
Opmærksomhed på at elever, der ikke har klaret sig godt i de 
skriftlige prøver har opnået gode karakterer i de mundtlige prøver. 
Der er fokus på faglig bevægelse i undervisningen.  
 
Pointer fra forældrebestyrelsen: 
Lærerne skal have fokus på at formidle alle de ting vi gør. Der er 
forældre er bekymrede for det faglige niveau 



 

 

Der skal også være fokus på alle de gode ting. F.eks. på alle de elever 
der opnår gode faglige resultater.  

 

9. Status på skolens 
budget 

Prognosen for skolens årsresultat holder sig indenfor det aftalte i den 
økonomiske handleplan. Ledelsen er så småt begyndt at se frem mod 
2025, og klassesammenlægningen på 2. årgang skal bl.a. ses i dette 
lys. Derudover er skolens fagudvalg og fagansvarlige blevet bedt om 
at komme med input til ønsker til undervisningsmidler i det 
kommende budget- og skoleår.   

10. Status på indskrivning 
af 
børnehaveklasseelever 

Der er afholdt 2 arrangementer – infoaften og sandwicharrangement. 
Begge arrangementer var meget velbesøgte og gik godt. Der er pt 24 
indskrevet. Vi mangler at høre fra mange familier. På næste møde 
taler vi om der skal være et fastholdelsesarrangement i begyndelsen 
af 2025. 
Forslag om at der kommer et punkt på et senere møde hvor vi taler 
om der skal laves en indsats omkring fastholdelse af elever samt 
indskrivning på Ålholm Skole 
Skolebestyrelsen ønsker at der bliver holdt et 
fastholdelsesarrangement i december 

 

11. Status på forberedelse 
af fællesmøde med 
skolebestyrelser i VVK 
5/12 

Temaet er varieret undervisning. Skolen holder et oplæg omkring 
undersøgende matematik. Vesterbro Ny Skole holder oplæg om 
projektbaseret læring. 

12. Status på forberedelse 
af 
kontaktforældremøde 

Mødet vil handle om kontaktforældrenes rolle og om, hvordan 
forældrene kan støtte op omkring skolen og lærerne. Herudover 
oplæg fra trivselskommissionen bl.a. omkring mobilpolitik. 

13. Status på 
ledelsessituation samt 
skolebestyrelsens 
udtalelse om 
ansættelse af ny 
skoleleder 

Skolebestyrelsen har drøftet sin udtalelse 

14. Meddelelser  Der er stillingsopslag ude, vi søger matematiklærere. Der er barsler i 
udskolingen og endnu en opsigelse. Vi arbejder på en god løsning for 
de klasser der har en lærer der går på barsel. 
Medarbejderne på 2. årgang arbejder på at klassesammenlægningen 
bliver en god proces. Der holdes forældremøde mandag.  
Ditte Faurholm er startet som konstitueret afdelingsleder. Vi er 
meget glade for at hun er startet. 
Akeleje har været på personaleweekend hvor de har arbejdet med 
Low Arousal.  
Det har været tilsyn på Akeleje og det er gået godt. 
Der er et stillingsopslag oppe på en pædagogstilling.  
Personalet på Akeleje er meget glade for at være på skolen, hvor 
samarbejdet i årgangsteamene opleves ligeværdigt, nyttigt og ikke 
mindst til gavn for børnene. I skoleåret 24/25 er der prioriteret 8 
lektioners deltagelse i undervisningen, en lektions forberedelse og en 



 

 

lektions teamsamarbejde. Det er en stor forøgelse i forhold til 
tidligere skoleår.  
Der har været samtaler med alle børn på Akeleje og der er stor 
tilfredshed med Akeleje fra alle børn. 

15. Lukket punkt Fortrolig orientering om fx personale- og elevsager 
 

16. Evt. Der mangler lys i ejendomsmæglerkrydset. Det er utrygt for 
skolebørnene. 

  


